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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem szorgalmazza a T/4073 iromány szám alatt 
benyújtott javaslat Országgyűlés általi kihirdetését az Egyezmény aláírása után több, mint 
két évvel? " 

dr. Kövér László, az Országgyűlés elnöke

Benyújtó:

dr. Varga-Damm Andrea (Jobbik)

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani.

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje:

Szijjártó Péter külgazdasági-és külügyminiszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe:

"Miért nem szorgalmazza, hogy az Iráni Iszlám Köztársaság Kormánya, valamint Magyarország 
Kormánya között a beruházások kölcsönös ösztönzéséről és védelméről szóló, 2017. december 4-én
Teheránban aláírt egyezmény kihirdetése az Országgyűlés előtt elfogadásra kerülhessen?”

Tisztelt Miniszter úr!

2018. december 21-én nyújtotta be a Kormány az Országgyűlésnek a T / 4073 iromány számon 
szereplő, a „Magyarország Kormánya, valamint az Iráni Iszlám Köztársaság Kormánya között a 
beruházások kölcsönös ösztönzéséről és védelméről” rendelkező egyezmény kihirdetéséről szóló 
törvényjavaslatot. A javaslat előadója Ön. A Parlament honlapján akként szerepel e javaslat, hogy az



Országgyűlés Külügyi Bizottsága 2019. február 4. napján került kijelölésre a részletes vita 
felfolytatására. Azóta, több, mint egy éve, e javaslat vonatkozásában nem történt semmi.

Szeretném megkérdezni miniszter úrtól, miért nem szorgalmazza a Házelnök úrnál azt, hogy az 
Országgyűlés Külügyi Bizottsága folytassa le a javaslat részletes vitáját, hiszen hazánk képviselője 
több, mint két éve aláírta az Egyezményt.

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2020. április 15.

Köszönettel és tisztelettel:

dr. Varga-Damm Andrea
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